
Rada města Beroun

ZÁPIS

z 95. schůze Rady města Beroun,

která se konala dne 11. 4. 2018

od 14:15 hodin v kulturním domě Plzeňka

Přítomni:

Omluveni:

Nepřítomni:

Hosté:

Předsedající:

Ověřovatelé:

Ing. Šárka Endrlová, radní

Mgr. Ildikó Fráňova, právník

Ing. Jiří Chalupecký, tajemník

Mgr. Eva Chlumská, radní

Mgr. Ivan Kus, starosta
Ing. Michal Mišina, místostarosta

MUDr. Dagmar Pěničková, radní

Leona Pinkasová, zapisovatelka

Ing. Vratislav Randa, radní

Josef Štěpánek, radní

<dle prezenční listiny>

<dle prezenční listiny>

<dle prezenční listiny>

Mgr. Ivan Kus, starosta

Ing. Šárka Endrlová, radní

Návrhová komise: <dle prezenční listiny>

Číslo
bodu

Bod

Komentář

l. Zahájení

Schůze rady města se konala v salonku Kulturního domu Plzeňka.
Jednání zahájil v 14. 15 hod a řídil starosta Mqr. Kus.
Ověřovatelem byla stanovena lna. Endrlová.

Předkladatel: Mgr. Ivan Kus starosta

2. 739/95/RM/2018 Program schůze rady města

I. Rada města schvaluje

program schůze rady města konané dne 11. 4. 2018.

Radní s navrženým programem souhlasili. Program schůze rady města byl schválen.
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Předkladatel: Mgr. Ivan Kus
Zpracovatel: Leona Pinkasová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

3. 740/95/RM/2018 Rozhodnutí rady města o výběru dodavatele na veřejnou zakázku
"Přístavba pavilonu /odborné učebny/ na 2. ZS Beroun"

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Dřeš

I. Rada města vybírá

k uzavření smlouvy na veřejnou zakázku "Přístavba pavilonu /odborné učebny/ na 2. ZS
Beroun" účastníka zadávacího řízení společnost ACG-Real s. r. o., se sídlem Radimova 622/38,
Břevnov, 169 00 Praha 6, IČ: 27094359, jehož nabídka byla vyhodnocena jako ekonomicky
nejvýhodnější.

II. Rada města souhlasí

s uzavřením smlouvy o dílo s uchazečem ACG-Real s. r. o., se sídlem Radimova 622/38,
Břevnov, 169 00 Praha 6, IC: 27094359, dle návrhu předloženého v zadávacím řízeni na
veřejnou zakázku, za podmínky, že v zákonné lhůtě nebude podána žádná námitka. Cena díla
je 52.453.911,51 Kč bez DPH.

III. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajištění plnění tohoto usneseni.

Termín: 21. 5. 2018

lna. Mišina informoval o otevírání obálek na veřejnou zakázku "Přístavba pavilonu /odborné

učebny/ na 2. ZŠ Beroun" a hodnocení nabídek, které bylo dokončeno dne 10. 4. 2018. V
zadávacím řízení bylo podáno 5 nabídek. Ze zákona je zadavatel povinen vybrat k uzavření smlouvy
účastníka zadávacího řízení, jehož nabídka byla vyhodnocena jako ekonomicky nejvýhodnější, což v
tomto případě byla společnost ACG-Real s. r. o. Praha 6.

lna. Mišina na dotaz starosty podal informace o získání dotací na zateplení MS Pod Homolkou a na
rekonstrukci ZS Beroun - Závodí.

Předkladatel: Ing. Miloslav Dřeš

Zpracovatel: Jakub Zelinka

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

Informace o aktuálním stavu rekonstrukce silnice č. 11/605 v Berouně a Králově Dvoře

ve vztahu k opatřením města na poskytnutí dopravy MHD zdrama po dobu této
rekonstrukce

I. Rada města rusi

své usnesení č. 646/91/RM/2018 ze dne 21. 2. 2018.

II. Rada města schvaluje

nový návrh opatření města na poskytnutí dopravy MHO zdarma po dobu rekonstrukce
Plzeňské ulice v Berouně a Králově Dvoře projednaný na společném jednání starostů měst
Berouna a Králova Dvora.
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III. Rada města doporučuje

zastupitelstvu města přijmout toto usneseni:

Zastupitelstvo města Beroun:

l. Bere na vědomí informaci starosty města o aktuálním stavu rekonstrukce silnice č.

11/605 v Berouně a Králově Dvoře ve vztahu k opatření města na poskytnutí dopravy

MHD zdarma po dobu této rekonstrukce.

2. Ruší své usnesení č. 10/2018 ze dne 28. 2. 2018.

3. Schvaluje

a) poskytnutí přepravy zdarma všech cestujících MHD v aglomeraci Beroun - Králův
Dvůr v průběhu realizace I. a II. etapy rekonstrukce Plzeňské ulice v Berouně a Králově
Dvoře v úseku od křižovatky s Koněpruskou ulicí v Berouně až po křižovatku Na Knížecí
v Králově Dvoře (s předpokládaným termínem rekonstrukce v I. etapě od měsíce dubna 2018
do 15. 7. 2018 a ve II. etapě od 16. 7. 2018 do 20. 11. 2018) a to v období nejdříve od l. 5.
2018 do 30. 6. 2018 a od l. 9. 2018 nejdéle do 20. 11. 2018 (v závislosti na faktickém stavu

provádění prací a uzavírky Plzeňské ulice), pokud po dohodě s městem Králův Dvůr rada
města nerozhodne o dřívějším ukončení přepravy zdarma,

b) navýšení rozpočtu města na rok 2018 v oddíle 22 - Doprava, položka 22/3 - dotace
na městskou dopravu o 218 000,- Kč na úhradu ztráty za ušlou tržbu z jízdného v období
přepravy zdarma dopravci společnosti ARRIVA STŘEDNÍ CECHY s. r. o.

4. Zmocňuje radu města vyhodnotit efektivnost přepravy zdarma za období od zahájení
jejího poskytování do 31. 10. 2018 a v případě, že II. etapa rekonstrukce nebude ukončena
do 20. 11. 2018, jednat s městem Králův Dvůr o možnosti poskytnutí přepravy zdarma i
v dalším období po tomto termínu, pokud se na základě vyhodnocení efektivnosti přepravy
zdarma zjistí, že v období přepravy zdarma došlo k nárůstu průměrného počtu
přepravovaných osob alespoň o 10% oproti průměrnému měsíčnímu stavu za období
posledních 12 měsíců před l. 5. 2018.

lna. Mišina podal informace o aktuálním stavu rekonstrukce Plzeňské ulice. Uvedl, že stavební
l firma stavbu převzala dne 3. 4. 2018, ale stále probíhají jednání s odborem dopravy a státních
agend o objízdných trasách. Zatím společnost VaK Beroun pracuje na stavbě dešťové
kanalizace, přičemž není omezen dopravní provoz.

Mař. Kus připomněl, že ho rada města na svém minulém jednání zmocnila k jednání se starostou
města Králův Dvůr. Uvedl, že schůzka proběhla dne 9. 4. 2018 za přítomnosti právnicky Mgr.
Fráňové. Po diskuzi vypracovali další návrh podpory, který v podstatě vychází z principů
domluvených radou města Beroun, a to:

• poskytování podpory MHD v návrhu města Králův Dvůr zahájit od l. 5. 2018
• v zájmu respektování požadavku efektivnosti neposkytovat podporu v období letních

prázdnin, kdy klesá počet cestujících

• tím bude umožněno rozložit již schválenou podporu MHD v i. etapě i na období září a říjen

• k vyřešení zbývá otázka podpory MHD v období od l. 11. do předpokládaného ukončení
stavby 20. 11. 2018 nebo v případě nedodržení termínu a jeho překročení. Navrhuje se
poskytnout podporu i na uvedených 20 dnů, což činí navýšení o 218 tis Kč. V případě
překročení termínu dokončení stavby společně s městem Králův Dvůr vyhodnotit efektivnost
dosavadní podpory MHD (10%) a společně rozhodnout o pokračování podpory.
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Mař. Kus uvedl, že nový návrh respektuje požadavek efektivnosti, zdůraznil snahu o dohodu mezi
městy Beroun a Králův Dvůr a upozornil na další souvislosti.
lna. Randa podle svého chápání shrnul informace tak, že město Beroun bude poskytovat podporu
MHD do listopadu, odsouhlasená částka podpory se nezmění, ale podle něj byl zcela opuštěn
princip sledování efektivnosti.

Mqr. Kus vyjádřil názor, že princip efektivnosti je v dohodě zachován, ale jiným způsobem.
Mař. Chlumská vyjádřila pocit, že v jednání města Králův Dvůr cítí nátlak.
Mař. Fráňova uvedla, že se stále bude sledovat počet cestujících, a že v návrhu dohody je prostor

pro další jednání vzhledem k vývoji situace.

MUDr. Pěničková vyjádřila názor, že v tomto novém opatření vidí možnost dohody s městem Králův
Dvůr.

Pan Štěpánek uvedl, že chápe snahu o dohodu, ale myšlenky a principy, na kterých se rada města

domluvila při minulých jednáních, jsou pryč.

lna. Randa řekl, že se vynaloží finanční prostředky, které by se mohly využít jinde, ale počet
cestujících se pravděpodobně nezvýší.
lna. Chalupecky v této souvislosti uvedl, že v případě schválení nového opatření bude nutné jednat

o úpravě rozpočtu.

lna. Endrlová ocenila odvedenou práci a snahu o dohodu. Uvedla, že s poskytnutím podpory
dopravy souhlasila jen s podmínkou sledování efektivnosti a možností tuto podporu ukončit v
průběhu jejího poskytování, což v novém návrhu opatření není zahrnuto.
Mař. Kus uvedl, že jedním z argumentů města Králův Dvůr je údajně také poskytnutí podpory
dopravy snaha kompenzovat cestujícím ztíženou dopravní situaci a nepohodlí při cestování. Dále
uvedl, že princip efektivnosti je v novém opatření zahrnut vynecháním podpory dopravy v období
prázdninových měsíců, kdy je počet cestujících menší.
lna. Mišina řekl, že je důležité pomoci občanům města a nabídnout jim možné řešení při
očekávaných dopravních problémech. Dále připomněl, že se připravuje dopravní studie, která bude
potřebovat velké množství informací, a tuto situaci bere jako zdroj potřebných dat. Uvedl, že
finanční náklady v rámci nového návrhu nepřekročí již schválenou částku.
Mař. Kus poznamenal, že na pracovní poradě zastupitelů dne 9. 4. 2018 nezaznamenal žádné
kritické připomínky přítomných k novému návrhu opatření.

Pan Štěpánek připomněl, že již schválená částka 1. 309 tis Kč nemusela být vynaložena celá, v
původním návrhu byla možnost zastavit poskytování podpory dopravy v případě, že by se počet

cestujících nenavýšil.

lna. Endrlová uvedla, že nový návrh opatření nevyznívá tak, aby cestujících hromadnou dopravou

přibývalo.

Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu. Návrh nebyl přijat, usnesení nevzniklo.

Po hlasování Mař. Kus informoval radu města, že zváží, zda návrh nepředloží k doplnění programu

zasedání zastupitelstva města.

Předkladatel: Mgr. Ivan Kus

Zpracovatel: Mgr. Ivan Kus

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 3 Proti: 4 Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Nevzniklo

5. Různé - dotazy, připomínkyy podněty, informace

Stránka 4 z 5



V bodu Různé lna. Chalupeckv informoval radní o schůzkách se zástupci Komerční banky, a to 5. 4.

2018 u starosty města a 10. 4. 2018 u tajemníka. Zástupci Komerční banky opětovně rozporovali

posouzení jejich nabídky na financování investičních projektů města, a to zejména z pohledu
nesrovnatelného základu pro výpočet celkové ceny nabídky. K tomu Inq. Chalupecký předložil i

vyjádření firmy ACCON managers & partners, s. r. o.

Radní po důkladném zvážení všech okolností potvrdili návrh usnesení předložený do zastupitelstva
města.

Předkladatel: Mgr. Ivan Kus starosta

6. Závěr

Po projednání všech bodů jednání ukončil Mař. Kus schůzi rady města v 15.00 hod.

Předkladatel: Mgr. Ivan Kus starosta

Mgr. Ivan Kus
starosta

Ing. Michal Mišina

mistostarosta

Zapisovatelé:

Leona Pinkasová

zapisovatelka

Ověřovatelé:

Ing. Šárka Endrlová

radní
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